

From: [JUKES Paul \(SAFRAN LANDING SYSTEMS\)](#)
To: [PSC Land](#)
Cc: [Emma Haymer \(Guest\)](#); [Jichu Cai](#); [Yiyang Hao](#)
Subject: RI Logging - INSTALLATIONS - SUBSTANTIAL VARIATION - EPR/BL0138IP permit variation application
Date: 30 April 2026 11:21:38
Attachments: [REDACTED]

C2 - Confidential

Good morning,

Attached is all the supporting information for our EPR/BL0138IP permit variation application.

Best regards,

Paul Jukes

Operational Asset & Facilities Manager

Safran Landing Systems Services UK

+44 (0)7583 091195

www.safran-landing-systems.com

what3word address:-

Reception = drilled.cubed.line

Goods Inwards = groomed.directed.bandaged



#

" Ce courriel et les documents qui lui sont joints peuvent contenir des informations confidentielles, être soumis aux réglementations relatives au contrôle des exportations ou ayant un caractère privé. S'ils ne vous sont pas destinés, nous vous signalons qu'il est strictement interdit de les divulguer, de les reproduire ou d'en utiliser de quelque manière que ce soit le contenu. Toute exportation ou réexportation non autorisée est interdite Si ce message vous a été transmis par erreur, merci d'en informer l'expéditeur et de supprimer immédiatement de votre système informatique ce courriel ainsi que tous les documents qui y sont attachés."

" This e-mail and any attached documents may contain confidential or proprietary information and may be subject to export control laws and regulations. If you are not the intended recipient, you are notified that any dissemination, copying of this e-mail and any attachments thereto or use of their contents by any means whatsoever is strictly prohibited. Unauthorized export or re-export is prohibited. If you have received this e-mail in error, please advise the sender immediately and delete this e-mail and all attached documents from your computer system."

#